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ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΑΚΤΙΚΟ ΤΗΣ ΑΡΙΘΜ. 09/2017  ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ  ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ ΑΛΜΩΠΙΑΣ

Αριθμ.Απόφ.76/2017 ΘΕΜΑ : Καθορισμός αρδευτικής περιόδου έτους 2017,
 τομέων άρδευσης, αριθμού υδρονομέων ανά τομέα και διάρκειας απασχόλησης. 

Στην  Αριδαία και στο Δημοτικό Κατάστημα, σήμερα 21 Απριλίου 2017, ημέρα Παρασκευή και ώρα 18.00΄ 
(6.00 μ.μ.) συνεδρίασε τακτικά το Δημοτικό Συμβούλιο Αλμωπίας, ύστερα από έγγραφη πρόσκληση του Προέδρου με 
αριθμό 7780/13-4-2017,   που δόθηκε στον καθένα δημοτικό σύμβουλο και σε Προέδρους  Τοπικών Διαμερισμάτων 
χωριστά,   σύμφωνα με τα άρθρα 67 του Ν.3852/2010 και του άρθρ. 95 του Ν.3463/2006 (Κ.Δ.Κ).   
Παρόντος και του Δημάρχου κ. Μπίνου  Δημητρίου, διαπιστώθηκε από τον Πρόεδρο του Δ.Σ.,  πως υπήρχε νόμιμη 
απαρτία, δεδομένου ότι σε σύνολο είκοσι επτά (27)  μελών παραβρέθηκαν είκοσι πέντε (25) μέλη και ονομαστικά οι:
 ΠΑΡΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ

● Σωτηριάδης Συμεών  - Πρόεδρος Δημοτικού Συμβουλίου
● Ουργαντζόγλου Απόστολος
● Αβραμίκας Στέφανος
● Κετικίδης Ιωάννης
● Χουρσόγλου Χρήστος
●  Μπάτσης Χρήστος
●  Γούδης Γεώργιος
●  Σαββίδης Γεώργιος
●  Τσιμτσιρίδης Γεώργιος
●  Βέσκος Δημήτριος
●  Χατζηγιαννίδης Γεώργιος
●  Δόντσος Χρήστος
●  Γεωργίου Χρήστος
●  Ρώσσης Ιωάννης
●  Ζιάκα – Βαλιανάτου Μαρτίνα Κωνσταντίνα
●  Ζαχαριάδης Κων/νος
●  Πασόης Δημήτριος
●  Καλδερεμτζή Δέσποινα
●  Μπαγκή Αικατέρινη
●  Ιωαννίδης Ιωάννης
●  Νικολαϊδης Κων/νος
● Μπογδάνης Μιχαήλ
●  Ασβεστόπουλος Δημήτριος 
●  Αμπάρη Γεωργία
●  Κόγιος Ανδρέας
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   ΑΠΟΝΤΑ   ΜΕΛΗ
● Θεοδωρίδης Αναστάσιος
● Παρούτογλου Νικόλαος

ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ
● Ταρασίδης Γρηγόριος – Δημοτικής Κοινότητας Αριδαίας
● Δρένος Διονύσιος-Τοπικής Κοινότητας Αρχαγγέλου
● Ματζηρίδης Βασίλειος -Τοπικής Κοινότητας Βορεινού
● Καμαριέρης Κρυστάλλης  – Τοπικής Κοινότητας Δωροθέας 
● Ουργαντζόγλου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Θηριόπετρας
● Βένου Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Ίδας
● Κωνσταντινίδης Αντώνιος – Τοπικής Κοινότητας Κωνσταντίας
● Μποτσφάρης  Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Λουτρακίου
● Αλεξίου Σοφία- Τοπικής Κοινότητας Λυκοστόμου
● Μπαρμπαγιάννης Ιωάννης – Τοπικής Κοινότητας Πιπεριάς
● Γιουρούκη Μαρία – Τοπικής Κοινότητας Προμάχων
● Παππάς Χρήστος- Τοπικής Κοινότητας Σαρακηνών
● Μήντσης Νικόλαος-Τοπικής Κοινότητας Σωσάνδρας
● Δέλλιος Δήμος – Τοπικής Κοινότητας Τσάκων

ΑΠΟΝΤΕΣ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ, δέκα έξι  (16),
οι οποίοι προσκλήθηκαν  νόμιμα σύμφωνα με την παρ.8 του άρθρ. 67 του  Ν.3852/2010.

Στη  συνεδρίαση παραβρέθηκε η δημοτική υπάλληλος  Θεοδωρίδου Κ. Μεταμόρφη,   για την τήρηση των 
πρακτικών.

Παρόντες στην συνεδρίαση ήταν και οι Ειδικοί Συνεργάτες του Δημάρχου, κα Χατζηπαντελιάδου Ειρήνη και ο 
κ.Μπίνος Αναστάσιος

Παρούσα στην συνεδρίαση ήταν η Δ/ντρια Διοικητικών Υπηρεσιών του Δήμου, κα Μπεγλοπούλου Όλγα. 
Τα τρία θέματα εκτός ημερήσιας διάταξης, ομόφωνα αποφασίστηκε να συζητηθούν πριν τα θέματα ημερήσιας 

διάταξης.
Ο κ. Μπογδάνης Μιχαήλ και ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος αποχώρησαν μετά την ψήφιση του 1ου θέματος εκτός 

ημερήσιας διάταξης και προσήλθαν κατά την συζήτηση του 2ου θέματος ημερήσιας διάταξης.
Πριν την ψήφιση του 3ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Νικολαϊδης Κων/νος

              Μετά την ψήφιση του 3ου θέματος ημερήσιας διάταξης αποχώρησε ο κ. Χουρσόγλου Χρήστος.
Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου εισηγούμενος το 03ο θέμα ημερήσιας διάταξης, έδωσε τον λόγο στον 

Αντιδήμαρχο Οικονομικών Υπηρεσιών, κ. Τσιμτσιρίδη Γεώργιο, ο οποίος έθεσε υπόψη των μελών την με αρίθ. πρωτ. 
7556/10-4-2017 εισήγηση του, την οποία τα μέλη του  Δ.Σ. έλαβαν γνώση σε ηλεκτρονική μορφή και η οποία έχει ως 
εξής:

Σύμφωνα  λοιπόν  με  το  άρθρο  211  του  ν.  3584/07  "ΚΩΔΙΚΑΣ  ΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ  ΚΑΙ  ΚΟΙΝΟΤΙΚΩΝ 

ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ": « Η πρόσληψη υδρονομέων άρδευσης στους Ο.Τ.Α. διέπεται, αποκλειστικώς, από τις ειδικές ρυθμίσεις  

του από 28.3/15.4.1957 Β.Δ. «Περί της αστυνομίας επί των Αρδευτικών Υδάτων» (ΦΕΚ 60 Α'), όπως ισχύει.

 Η πρόσληψη του προσωπικού του παρόντος άρθρου δεν υπάγεται στη διαδικασία έγκρισης της ΠΥΣ 33/2006 (ΦΕΚ 280  
Α'), όπως ισχύει, και ενεργείται κατά παρέκκλιση των διατάξεων του Ν. 2190/1994, όπως ισχύουν». Δεδομένου ότι αφενός  
με τις  διατάξεις  του άρθρου 21 του ν.  3938/2011 (ΦΕΚ 61/31-3-2011) καταργήθηκε η Ελληνική Αγροφυλακή με τις  
υπηρεσίες της σε όλη τη χώρα , και αφετέρου το Αγρονομικό Συμβούλιο ήδη έχει καταστεί αναρμόδιο να αποφανθεί για  
την πρόσληψη υδρονομέων άρδευσης, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 10 του ν. 3585/2007, εν αντιθέσει με τις  
παλαιότερες διατάξεις του από 28.3/15- 4-1957 βασιλικού διατάγματος, σε συνδυασμό με αυτές των άρθρων 25-28 του π.δ  
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543/1977, η πρόσληψη των υδρονομέων άρδευσης θα γίνεται εφεξής με έγκριση του Γενικού Γραμματέα Αποκεντρωμένης  
Διοίκησης, τηρούμενης κατά τα λοιπά της διαδικασίας που προβλέπεται στο σχετικό βασιλικό διάταγμα «Περί αστυνομίας  
επί των αρδευτικών υδάτων», στο οποίο προσδιορίζονται  ζητήματα όπως,  η διαδικασία πρόσληψης, ο αριθμός των  
υδρονομέων, τα καθήκοντά τους, το διάστημα της αρδευτικής περιόδου κατά την οποία προσλαμβάνονται, καθώς  
και οι  πόροι από τους οποίους καταβάλλεται η αμοιβή τους. Η επέκταση της εξαίρεσης  και στην κατηγορία  αυτή  
δικαιολογείται από τα ιδιαίτερα καθήκοντα που ασκούν κατά την αρδευτική περίοδο, το ειδικό ωράριο εργασίας τους, καθ'  
όλο το εικοσιτετράωρο, τις συνθήκες εργασίας τους κλπ. Να σημειωθεί σε αυτό το σημείο ότι το προσωπικό των κατά  
τόπους αρμόδιων Δασικών Υπηρεσιών, στα πλαίσια των αρμοδιοτήτων τους, συνεχίζουν να ασκούν τα καθήκοντα τους ως  
προς την πρόληψη και καταστολή αξιόποινων πράξεων επί των αρδευτικών υδάτων, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου  
3 παρ. 1 του ν. 3585/2007 και του άρθρου 41 του ιδίου νόμου. Το άρθρο 4 παρ.1 του Β.Δ 28.3/15.4.1957 ορίζει ότι: «Αι  
τοπικαί επιτροπαί αρδεύσεως, τα διοικητικά συμβούλια των αναγκ. συνεταιρισμών εγγείων βελτιώσεων, τα δημοτικά και  
τα κοινοτικά συμβούλια και αι διοικήσεις των νομικών προσώπων ή των άλλων Οργανισμών αποφαίνονται εκάστοτε,  
εκάστη δια τα υπό την διοίκησιν και την διαχείρισιν αυτής υπαγόμενα αρδευτικά ύδατα, αν η διανομή των υδάτων και η  
φύλαξις των έργων θα ενεργήται δι' ιδίων υδρονομικών οργάνων ή τας αρμοδιότητας τούτων θα ασκώσι προσθέτως οι  
αγροφύλακες.» Το άρθρο 4 παρ.2 του ίδιου Β.Δ ορίζει πως το δημοτικό συμβούλιο πρέπει να καθορίζει με απόφαση του:  
1. Το χρόνο έναρξης και λήξης της αρδευτικής περιόδου 2. Τον αριθμό των θέσεων υδρονομέων ή εποπτών υδρονομέων,  
3.  Τον  τομέα  για  τον  οποίο  προορίζεται  κάθε  θέση  4.  Την  αμοιβή  του  κάθε  οργάνου  Προκειμένου  λοιπόν  να  
προχωρήσουμε στις προβλεπόμενες διαδικασίες πρόσληψης υδρονομέων άρδευσης, καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να  
αποφασίσει για την αναγκαιότητα πρόσληψης εποχιακού προσωπικού για την κάλυψη αναγκών ανταποδοτικού χαρακτήρα  
και ειδικότερα την κάλυψη θέσεων υδρονομέων, τον απαιτούμενο αριθμό που θα απασχοληθούν, τον τρόπο της αμοιβής  
τους (σύμφωνα με τις διατάξεις του ν. 4024/2011 και την υπ΄ αριθμό 2/13917/0022/17-2-2012 ΚΥΑ) και να καθορίσει την  
αρδευτική περίοδο. 
ΠΡΟΤΕΙΝΟΥΜΕ 
Χρόνο έναρξης της αρδευτικής περιόδου, ορίζεται η 1η Μαΐου 2017 και ο χρόνος λήξης η 15η Οκτωβρίου 2017, που  
μπορεί να αυξηθεί ή να μειωθεί ανάλογα με τις κατά περίπτωση υπάρχουσες ανάγκες και με τις επικρατούσες καιρικές  
συνθήκες.
 Ο αριθμός των θέσεων των υδρονομέων προτείνεται να είναι 40 ( σαράντα)  και  κατανέμεται στις Τοπικές και Δημοτικές  
Ενότητες ως εξής:

α/α ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ ΥΔΡΟΝΟΜΕΩΝ 2017
1 ΑΡΙΔΑΙΑ 2
2 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΥΔΡΑΙΑΣ 1
3 ΑΛΩΡΟ 1
4 ΑΡΧΑΓΓΕΛΟΣ 1
5 ΑΨΑΛΟΣ 1
6 ΒΟΡΕΙΝΟ 1
7 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΝΕΟΧΩΡΙΟΥ 1
8 ΓΑΡΕΦΙ 1
9 ΔΩΡΟΘΕΑ 1
10 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΑΓΑΘΗΣ 1
11 ΕΞΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 2
12 ΘΕΟΔΩΡΑΚΙ 1
13 ΘΗΡΙΟΠΕΤΡΑ 1
14 ΙΔΑ 1
15 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΑ 1
16 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 1
17 ΛΥΚΟΣΤΟΜΟ 1
18 ΜΕΓΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 1
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19 ΜΗΛΙΑ 1
20 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΧΩΡΙΟΥ 1
21 ΝΕΡΟΜΥΛΟΙ 1
22 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ 1
23 ΝΟΤΙΑ 1
24 ΞΙΦΙΑΝΗ 1
25 ΟΡΜΑ 1
26 ΠΕΡΙΚΛΕΙΑ 1
27 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΛΑΓΚΑΔΙΑΣ 1
28 ΠΙΠΕΡΙΑ 1
29 ΠΟΛΥΚΑΡΠΗ 1
30 ΠΡΟΜΑΧΟΙ 2
31 ΣΑΡΑΚΗΝΟΙ 1
32 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΚΟΡΥΦΗΣ 1
33 ΣΩΣΑΝΔΡΑ 1
34 ΤΣΑΚΟΙ 1
35 ΦΙΛΩΤΕΙΑ 1
36 ΦΟΥΣΤΑΝΗ 1
37 ΧΡΥΣΗ 1
ΣΥΝΟΛΟ: 40

4.  Οι  υδρονομείς  θα  απασχολούνται  με  μερική απασχόληση  επτά  (7)  ημέρες  την  εβδομάδα  και  τα  ένσημα που  τους  

αναλογούν θα είναι είκοσι πέντε (25) το μήνα. 

5. Τα υδρονομικά όργανα αμείβονται με βάση το Ν. 4024/11 «Συνταξιοδοτικές ρυθμίσεις, ενιαίο μισθολόγιο-βαθμολόγιο,  
εργασιακή εφεδρεία και άλλες διατάξεις….» και την κατ’ εξουσιοδότηση αυτού εκδοθείσα 2/13917/0022/17-2- 2012 ΚΥΑ 
(ΦΕΚ  414/Β/23-2-2012),  ύστερα  από  σχετική  απόφαση  του  Δ.Σ,  και  η  αμοιβή  τους  δεν  βαρύνει  το  Δημόσιο  
προϋπολογισμό αλλά τους ωφελούμενους που καταβάλουν το καθορισμένο τέλος άρδευσης. Η αμοιβή των υδρονομέων,  
για το συνολικό διάστημα της απασχόλησής τους, θα προκαλέσει δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού τρέχοντος έτους,  
συνολικού  ποσού  73.307,92  €   περίπου  (Κ.Α.  02.25.6041.0002)  ποσό  58.153,20  €  για  αποδοχές  &  στον  (Κ.Α  
02.25.6054.001) ποσό 15.154,72 € για εργοδοτικές εισφορές.”

Κατόπιν ο κ. Τσιμτσιρίδης συνέχισε την εισήγησή του αναφέροντας τα εξής: “Αυτό το θέμα είναι άμεσα συνυφασμένο με  
το προηγούμενο  και θα εξηγήσω ακριβώς γιατί.  Ο καθορισμός των τελών είναι προϋπολογιστικός , προϋπολογίζει 73  
υδρονομείς και πραγματικά έτσι είναι, αλλά αυτή η απόφαση θα πρέπει να πάει στην Αποκεντρωμένη  να εγκριθεί και να  
επιστρέψει. Έχουμε μιλήσει με την Αποκεντρωμένη δεν έχει κανένα θέμα η απόφαση, θα επιστρέψει.  Το τυπικό κομμάτι το  
οποίο πρέπει να γίνει είναι ότι θα πρέπει να το  φέρουμε και να το εντάξουμε στην επόμενη αναμόρφωση  στο κομμάτι που  
αφορά το κόστος των υπολοίπων υδρονομέων αυτών που έπονται   στην εισήγηση του 2ου θέματος.  Οι σαράντα (40)  
υδρονομείς είναι αυτήν την στιγμή  με τον προϋπολογισμό αυτόν που έχει προβλεφθεί στον προϋπολογισμό  του 2017, με  
βάση τα έσοδα του 2015. Παίρνοντας λοιπόν εμείς την απόφαση για τον επανακαθορισμό των τελών έχουμε το δικαίωμα  
να προχωρήσουμε σε αναμόρφωση και να αυξήσουμε το ποσό και να πάμε στους 73 υδρονομείς. Επίσης μέσα σε αυτήν την  
αναμόρφωση  που θα γίνει  θα μπουν  και  όλα τα  ποσά   αυτά τα οποία  περιμένουμε  για  τους  αύλακες  και  τα κόστη  
καθαρισμού  αυλάκων,  δλδ  τα  30.818  και   τη  διαφορά  που  υπάρχει  στη  ΔΕΗ   και  οποιοδήποτε  άλλο  ποσό  έχει  
προϋπολογισθεί. Το κόστος των συντηρήσεων με βάση την κοστολόγηση  είναι ακριβώς το ίδιο είναι 63.378 ευρώ. .Άρα η  
εισήγησή για το 2ο θέμα που έχει να κάνει με τον καθορισμό της αρδευτικής περιόδου έτους 2017 είναι πέρα από τις  
λεπτομέρειες τις οποίες λέει, δίνει χρόνο έναρξης της αρδευτικής περιόδου, την 1η Μαΐου 2017  και χρόνο λήξης την 15η  
Οκτωβρίου 2017. Μπορεί να αυξηθεί ή να μειωθεί ανάλογα με τις κατά περίπτωση υπάρχουσες  ανάγκες και τις καιρικές  
συνθήκες. Ο αριθμός των υδρονομέων είναι υπό αυτήν την έννοια που περιέγραψα προηγουμένως σαράντα συν τριάντα  
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τρεις οι οποίοι  θα μπουν με την αναμόρφωση,  θα γίνουν εβδομήντα τρεις, αυτός ο αριθμός είναι προσωρινός,  απλά  
πρέπει να περάσει αυτή η απόφαση    και ότι άλλο λέει η εισήγηση. Παρακαλώ για την ψήφιση”   

Αφού ο κ. Τσιμτσιρίδης έδωσε τις απαιτούμενες διευκρινήσεις σχετικά με την ανωτέρω εισήγηση, ακολούθησε 
αναλυτική διαλογική συζήτηση ως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της με αριθ. 9/17 συνεδρίασης. , όπου 
μεταξύ άλλων οι Δ.Σ. τοποθετήθηκαν ως εξής : 

κ.  Χουρσόγλου  Χ:  “Ειλικρινά  αναρωτιέμαι  συνάδελφοι,ποιος  εμποδίζει  ή  ποιος  ευθύνεται  για  την  ομαλή  
αρδευτική περίοδο. Η αντιπολίτευση; οι Δημοτικοί Σύμβουλοι που έχουν διαφοροποιηθεί; ή τα στελέχη της διοίκησης;  
Ειλικρινά δεν πίστευα ότι από την Τετάρτη στην Παρασκευή ο Δήμαρχος θα βρεθεί σε τόσο δύσκολη θέση από συνεργάτες  
του μέσα στην Οικονομική Επιτροπή....Σήμερα να γίνεται εισήγηση για σαράντα και βλέπουμε. Αυτό δημιουργεί κοντράστ  
συναισθημάτων είμαι βέβαιος σε όλους τους συναδέλφους, ιδιαίτερα στην προϊσταμένη της Οικονομικής Επιτροπής, οι  
οποίοι έζησαν από κοντά ότι διαδραματίστηκε μέσα στην Επιτροπή.  Εγώ ειλικρινά κ. Δήμαρχε, δεν θέλω, δεν το πιστεύω,  
δεν μπορώ να βρω κάτι να έχει σχέση με την κοινή  λογική το έγγραφο που έχω μπροστά μου  που βλέπετε και εσείς μιλάει  
για 10/4 του 2017. Η Ο.Ε. κ. Συνάδελφοι ήταν στις 19/4   που σημαίνει ότι ο Δήμαρχος, δεν νομίζω να μην μπόρεσε να το  
διαβάσει, να μην το κατανοήσει.  Νομίζω όμως έβγαλε τον πραγματικό του εαυτό και την πραγματική του θέληση στην  
Επιτροπή  και  μίλησε  για  εβδομήντα  τρεις.  Εδώ  κ.  Δήμαρχε  μιλάει  επί  σαράντα  υδρονομέων.  Εκτός  αν  έγινε  
λάθος......Νομίζω λοιπόν ότι κάποιος εδώ θα πρέπει να μας εξηγήσει  τελικά τι συμβαίνει.  Τώρα αν νομίζετε, ή όποιος  
πιστεύει   και  νομίζει  ότι  αυτό  δεν  είναι  τεράστιο  ζήτημα  πολιτικής  λειτουργίας   και  λειτουργίας  μιας  διοίκησης,  με  
συγχωρείτε πάρα πολύ δεν έχετε καταλάβει το αυτονόητο. Δεν έχετε καταλάβει το αυτονόητο ότι η αυτοδιοίκηση  έχει να  
κάνει με την κοινωνία έχει να κάνει με τους δημότες, .... δεν το πιστεύω, ότι ο Δήμαρχος θα αναγκαζόταν να πει ψευδή  
στοιχεία. Με τίποτα. Εδώ όμως το έγγραφο, είναι κάτι  διαφορετικό. Είναι παραπλανητικό; δεν ξέρω. Εσείς θα δώσετε  
εξηγήσεις. Εγώ ακόμα και σήμερα, δεν πιστεύω ότι υπήρχε σκοπιμότητα. Και το λέω εγώ, που ξέρετε πάρα πολύ καλά ότι  
έχουμε δώσει μάχες σε κάθε Δημοτικό Συμβούλιο με τον Δήμαρχο. Δεν μπορώ όμως να το διανοηθώ. Εν πάση περιπίτωση  
κ. Σωτηριάδη για να ξεκαθαρίζω τη θέση μου. Προσωπικά εάν επιμείνει ο κ. Αντιδήμαρχος που είναι δικαίωμα του να το  
κάνει,  είναι το πιο δυνατό όργανο του Δημοτικού Συμβουλίου,  εάν επιμένει  στους  σαράντα καταθέτω πρόταση περί  
ψήφισης  με εβδομήντα τρεις υδρονομείς , περίοδο αρδευτική  τετραμήνου για να πάρουν οι υδρονομείς ταμείο ανεργίας.” 

κ.  Βέσκος  Δ:“Πράγματι  αυτό  που  ακούσαμε  τώρα  και   ήταν  ως  εικόνα,  ως  αποτέλεσμα  της  Οικονομικής  
Επιτροπής,  ότι  μιλούσαμε  για εβδομήντα τρεις  υδρονομείς.  Ο κ.  Αντιδήμαρχος  ενδεχομένως  όπως το  παρουσίασε  το  
δικαιολογεί με τον τρόπο που το βλέπει και δεν τον αδικώ σε καμία περίπτωση, όμως πραγματικά θα είναι ίσως η πρώτη  
φορά που θα πάμε όπως ακούγεται η πρόταση, θα πάμε σε μία σπαστή διαδικασία,  να προτείνουμε υδρονομείς . Το έχουμε  
κάνει συμπληρώνοντας ένα δύο πρόσωπα, αλλά όχι προτείνοντας την μία φορά σαράντα και την άλλη εβδομήντα τρεις.  
Φυσικά υπάρχει ακόμα και ο χρόνος ο οποίος τρέχει και ο οποίος είναι και αμείληκτος... Άκουσα και μία πρόταση για το  
τετράμηνο  της διάρκειας απασχόλησης. Εφαρμόσαμε και με την δικιά μου την σύμφωνη γνώμη τα προηγούμενα χρόνια, το  
τρίμηνο απασχόλησης. Αποδείχθηκε επί της ουσίας,  ότι οι υδρονομείς δούλευαν ένα μήνα τζάμπα. Δηλαδή  δούλευαν  
τουλάχιστον δέκα δεκαπέντε μέρες μπροστά και άλλες τόσες παραπίσω. Θεωρώ ότι είναι αδικημένοι, όποιος και να είναι  
δεν είναι θέμα προσώπου ...  και δεν υπάρχει ο υπεύθυνος όταν πρέπει στην κατάλληλη  ώρα και στην κατάλληλη θέση, δεν  
υπάρχει ο αρμόδιος για τυχόν ευθύνες και βλάβες και έλεγχος πραγματικός και καταγραφή των πραγματικών γεγονότων.  
Θεωρώ ότι και το τετράμηνο είναι μία πρόταση πάρα πολύ λογική, έχει  εφαρμοστεί δεκαετίες πίσω και νομίζω όσο κι αν  
υπάρχει δυσκολία οικονομική μπορεί να υπάρχει ο τρόπος να βρεθούν οι πόροι,  αυτό πιστεύουμε και αυτό πρέπει να  
εφαρμοστεί”.   

Ο κ. Μπάτσης τοποθετήθηκε σχετικά με τις βλάβες στις πομώνες ειδικότερα στις περιοχές Λουτρακίου και 
Προμάχων και επί της εισήγησης ανέφερε μεταξύ άλλων : “για τον αριθμό της αρδευτικής περιόδου θα συμφωνήσω,  για  
τους υδρονομείς πιστεύω τον κ. Τσιμτσιρίδη ότι θα βρεθεί λύση έτσι όπως το είπε, για την διάρκεια είναι αλήθεια ότι δεν  
το είχα σκεφτεί για τετράμηνο, καλό θα είναι όμως αν γίνεται να μην αδικήσουμε  τους υδρονομείς γιατί όντως δουλεύουν  
πολύ παραπάνω..” 

κ. Νικολαϊδης Κ. “ Δεν πιστεύω αυτά που ακούω..υπάρχουν τόσα λεφτά εδώ στον Δήμο και τα κρύβετε ; κάποιος  
λέει  ψέμματα.  Χρωστάμε  τελικά  ή  δεν  χρωστάμε   1εκ  ευρώ,  μην  τρελαθούμε  ,  πως  θα  τα  πληρώσουμε  αυτά,  
προσλαμβάνοντας ; όλοι μπορούμε να το παίξουμε καλοί στην κοινωνία. Εγώ από την πρώτη μέρα που είμαι εδώ μέσα  
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είμαι ο κακός αυτής της ιστορίας,να σας πληροφορήσω, για τους υδρονομείς.. Γιατί είναι ένας θεσμός,  που τον ζω από  
κοντά , δεν το πίστεψα ποτέ μου  και δεν έσωσε την άρδευση αυτό το πράγμα. Το κάνουμε χρόνια, όχι μόνο τώρα. Από  
Δήμος Αριδαίας, πιο καλά από όλους μας το ξέρει το θέμα η κοινότητα, που πότιζαν οι άνθρωποι. Τώρα ακούμε εδώ για  
εβδομήντα για ογδόντα, να πάρουμε εκατό και να το κάνουμε και έξι μήνες και ένα χρόνο την πρόσληψή τους, αν έχουμε  
την δυνατότητα. Αλλά να πούμε στον κόσμο αν αύριο ο κ. Ασβεστόπουλος, που προς τιμή του στηρίζει την προσπάθεια του  
Δήμου, αλλάξει πολιτική και πει παιδιά δεν μπορώ πλέον κρατήσω την γεώτρηση ανοιχτή.   Γιατί χρωστάτε 1 εκ. Ευρώ.  
Κάτι κάντε .Κάτι σβήστε.  Σβήστε τα φώτα στην πλατεία... κάτι κάντε. Καλά είναι να λαϊκίζουμε και να βγαίνουμε προς τα  
έξω ωραίοι  και λέμε “ρε συ εγώ μπήκα εκεί μέσα και είπα να γίνει έξι μήνες η πρόσληψη σου” γιατί μπορεί να έχουμε  
υποσχεθεί από τώρα ποιους θα πάρουμε ποιους δεν θα πάρουμε . Εγώ θα ψήφιζα οποιαδήποτε πρόταση έρθει με λιγότερο  
αριθμό υδρονομέων.Το λέω και το επαναλαμβάνω και ας συγκρουστώ και με την παράταξή μου. Αυτή είναι η άποψή μου,  
θεωρώ ότι να μπαίνουμε κάθε χρόνο τετρακόσια, πεντακόσια χιλιάρικα μέσα, δεν καταλαβαίνω γιατί τα χαρίζουμε έτσι,  
δεν μπορούμε να εισπράξουμε γιατί ο κόσμος δεν έχει την δυνατότητα να πληρώσει, στα χωριά που πληρώνουμε και είναι  
ο Μεγαπλάτανος που το κάνουν γιατί άλλαξε η πολιτική..εκεί πρέπει να πάμε, να πείσουμε αυτούς που δεν μας εγκρίνουν  
τις αποφάσεις ότι αυτή είναι η λύση, αν θέλουμε να σώσουμε τα χωράφια μας πάνω από όλα.... αυτό μας βάζει μέσα.. Εγώ  
θεωρώ ότι αυτή είναι η λύση, γιατί θα το αντιμετωπίζουμε κάθε χρόνο. Όσο με  αφορά ψηφίζω την πρόταση με τους  
λιγότερους  υδρονομείς   που είμαι  σίγουρος  ότι  δεν θα τηρηθεί  γιατί  θα φτάσουμε  στους  εβδομήντα ογδόντα,  που αν  
νομίζετε ότι θα είναι για το καλό του Δήμου ψηφίστε το ομόφωνα” 

Αφού τοποθετήθηκε ως ανωτέρω, ο κ. Νικολαϊδης αποχώρησε από την συνεδρίαση. 
κα Αμπάρη Γ.:  “στην εισήγηση στο άρθρο211 του ν. 3584/07 "ΚΩΔΙΚΑΣ ΚΑΤΑΣΤΑΣΗΣ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΑΙ  

ΚΟΙΝΟΤΙΚΩΝ  ΥΠΑΛΛΗΛΩΝ":δηλώνετε  για  τους  υδρονομείς  ότι  το  ειδικό  ωράριο  εργασίας  τους   είναι  όλο  το  
εικοσιτετράωρο.  Παρακάτω  όμως  στην  ίδια  εισήγηση  αναφέρει  ότι     οι  υδρονομείς  θα  προσληφθούν  με  μερική  
απασχόληση. Υπάρχει ανακολουθία των προβλέψεων του Νόμου και της εισήγησης. Και επειδή αυτό το δεδομένο το είχαμε  
συζητήσει  και κάποια στιγμή σε προηγούμενο διάστημα με αφορμή ένα ατύχημα που είχε συμβεί, προτείνω όπως και πριν  
να ξανακοιτάξουμε τον τρόπο με τον οποίο ασφαλίζουμε τους υδρονομείς και τις συμβάσεις τους,  ώστε να αποφευχθούν  
δυσάρεστες καταστάσεις στο μέλλον. Το είχα πει τότε δεν συζητήθηκε είχε γίνει και μια μεγάλη φασαρία τότε εδώ στο Δ.Σ.,  
θα πρεπε να δούμε πως   μπορούμε νομικά να είμαστε καλυμμένοι και σαν Δ.Σ. αλλά και οι υδρονομείς. Πέρασε ήδη ένας  
χρόνος ,  να το δούμε έστω και για τις  επόμενες  συμβάσεις,  αν δεν υπάρχει χρόνος  γιατί  η αρδευτική περίοδος είναι  
μπροστά μας. Επιπλέον θα ήθελα να υπάρξει μία αποσαφήνιση ορισμού του χρόνου της αρδευτικής περιόδου και των  
μηνών απασχόλησης έκαστου υδρονομέα. Δηλαδή για πόσο χρονικό διάστημα θα απασχοληθεί ο κάθε υδρονομέας και τι  
συμβάσεις θα έχουν..”  

κ.  Ασβεστόπουλος  Δ“ εδώ βλέπω μία  διαφωνία,άσχετα  με  τις  τοποθετήσεις.  Στην   Οικονομική  Επιτροπή,.  
ομόφωνα  αποφασίσατε  εβδομήντα  τρεις...  Για  την  πρόσληψη  όμως  θα  ήθελα  να  αναφέρω,  επειδή  έχουμε  περσινά  
παραδείγματα και προπέρσινα. Φέτος είναι  με τους υδρονομείς που αναγκαζόσαστε να τους πείτε ελάτε λίγο πιο νωρίς,  
καθίστε λίγο πιο αργά, αυτό είναι δεδομένο τώρα, 15/5  με 15/9 είναι η αρδευτική περίοδος η πραγματική, όπου και να  
γυρίσουμε σε όποιο χωράφι και να πάμε στο Δήμο Αλμωπίας, 15/5  ποτίζεται... Όπως επίσης και πάντα μετά τον Αύγουστο  
όταν τελειώσει,  πάντα ποτίζουν. Υπάρχουν αγρότες που ποτίζουν, άρα εγώ θεωρώ τουλάχιστον 15/5 με 15/9  πρέπει οι  
υδρονομείς να δουλεύουν. Δηλαδή το τετράμηνο πρέπει να είναι αυτό :15/5 με 15/9 . Δεν είναι μόνο οικονομικοί οι λόγοι  
που ανέφερε κάποιος συνάδελφος είναι και πραγματικοί. Γιατί εμείς εδώ βλέπουμε να έχουμε ανταπόδοση στον πολίτη.  
Δεν δουλεύουμε μόνο για να παίρνει κάποιος ένα μηνιάτικο ή όχι, οι ανάγκες λοιπόν των αγροτών θεωρώ ότι το 15/5 με  
το 15/9 είναι στο 99% των αναγκών Γι΄ αυτό θεωρώ γι΄ αυτό το τετράμηνο το συγκεκριμένο  τώρα για τον αριθμό, αν  
αποφάσισε η Οικονομική ας αμας πουν αυτοί που ήταν στην Οικονομική Επιτροπή το σκεπτικό των 73 αν πρέπει να το  
αλλάξουμε. Θεωρώ δλδ ότι το νούμερο το είχατε αποφασίσει. Και οικονομικά το είχατε αποφασίσει”

κ. Πασόης Δ: “σεβαστές οι απόψεις του κ. Νικολαϊδη . Τις είχε  και τις απόψεις αυτές επί ημερών μας,  
πραγματικά το  προσπάθησε στο όσο  ήταν δυνατόν να μειωθούν τα κόστη της άρδευσης. Το ζήτημα είναι όπως είπε και ο  
συνάδελφος,  ότι έχουμε φτάσει στο απροχώρητο. Έχουμε φτάσει να χρωστάμε στη ΔΕΗ, 1 εκ. Και δεν πρέπει να  
λαϊκίζουμε. Αλλά υπάρχουν και οι ανάγκες. Θεωρώ ότι αυτός ο αριθμός των υδρονομέων δεν καλύπτει πραγματικά τις  
ανάγκες των Τ.Κ. Υποσχέθηκε ο κ. Τσιμτσιρίδης ότι με την αναμόρφωση θα φτάσουμε στον επιθυμητό αριθμό που θα  
καλύπτει πραγματικά τις ανάγκες . Δεν θα προσλαμβάνομαι προσωπικό για να κάνουμε πολιτική. Με αυτήν την δέσμευση,  
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εμείς θα ψηφίσουμε ως έχει την πρόταση, αλλά θα ταυτιστώ και με την πρόταση του κ.   Ασβεστόπουλου ότι θα πρέπει να  
είναι τετράμηνες οι συμβάσεις. Δηλαδή πραγματικά εξαναγκάζουμε αυτούς που θα δουλέψουν, να δουλέψουν χωρίς να  
πληρωθούν. Γιατί όλοι δουλεύουν τετράμηνο.  “

κ.Τσιμτσιρίδης Γ: “..θέλω να καταστεί σαφές ότι το δεύτερο θέμα η εισήγηση που έρχεται είναι  σε συνάρτηση με  
το πρώτο γιατί λόγω της μη συγκρότησης της Ο.Ε. Αν η Ο.Ε. είχε συγκροτηθεί ένα μήνα πριν αυτές οι ημερομηνίες θα ήταν  
ένα μήνα πριν. Θα είχαμε την ετοιμότητα για να έρθουμε τώρα με εισήγηση για 73 υδρονομείς;  Άρα αυτό που θα γίνει  
είναι ότι αύριο θα φύγει, θα εγκριθεί και για αυτό είχα ζητήσει κ. Πρόεδρε να συγκληθεί άμεσα Δ.Σ. για να πάμε με την  
αναμόρφωση στους 73.  Ένα θέμα είναι αυτό . Είναι τεχνικό καθαρά. Ένα άλλο θέμα το οποίο προκύπτει και για μένα  
είναι το ζητούμενο ,  δεν είναι όσο αυτό που λέει ο κ Νικολαϊδης και έχει και απόλυτο δίκιο και συμφωνώ εν μέρει μαζί  
του, όχι απόλυτα το πόσο χρήσιμοι είναι οι υδρονομείς ή όχι,   Είναι ένα αστυνομικό όργανο καλώς ή κακώς  και από τη  
στιγμή  που  δεν  έχουμε  Δημοτική  Αστυνομία  και  την  Δημοτική  Αστυνομία   την απεμπολήσαμε  κάποια  στιγμή  ενώ  
μπορούσαμε να την είχαμε, αυτή τη στιγμή είναι το αστυνομικό όργανο το οποίο μπορούμε να έχουμε. Θα αναφερθώ σε  
κάποιους  αριθμούς.  Το  κόστος  που  ψηφίστηκε  προϋπολογιστικά  των  73  υδρονομέων  οι  οποίοι  73  υδρονομείς  
προσυπολογίζονται και στις γεωτρήσεις και στο ελεύθερο νερό, το συνολικό κόστος είναι : 73 υδρονομείς για 3 μήνες είναι  
135.342,00  €.Αυτό  είναι  το  κόστος  που  προϋπολογίσθηκε  και  θα  μπορέσουμε  να  πάμε  στην  αναμόρφωση  που  θα  
μπορέσουμε να πάμε. Αν γίνει 4μηνη η απασχόληση των 73 υδρονομέων το κόστος αυτό εκτοξεύεται στις 181 χιλ. ευρώ.  
Προφανώς θα πρέπει να αλλάξει η απόφαση της κοστολόγησης της οικονομικής υπηρεσίας ...με τις 135 χιλ που αυτή τη  
στιγμή  είναι  διαθέσιμα,  σε  εισαγωγικά,  από  την  κοστολόγηση  αν  πάμε  σε  τετράμηνη  απασχόληση  θα  πρέπει  να  
απασχολήσουμε 55 υδρονομείς. Εγώ τα βάζω τα στοιχεία αυτά υπόψη του Σώματος για να τα ξέρετε. Είναι 73 υδρονομείς  
το  3μηνο  135χιλ.  Και  εγώ  θα  ήθελα  να  δουλέψουν  4μηνο  και  6μηνο.  Μακάρι  να  υπήρχε  η  δυνατότητα.   Όταν  θα  
αρχίσουμε να εισπράττουμε και θα βρούμε τον τρόπο όπως εισηγήθηκε και ο κ. Χουρσόγλου να κάτσουμε να βρούμε τον  
τρόπο, αλλά να κάτσουμε να βρούμε τον τρόπο όλοι εδώ πέρα μέσα. Ποιος θα είναι αυτός ο τρόπος ;To ποιος θα είναι ο  
τρόπος θα το αποφασίσουμε εμείς...αν  αρχίσουμε έστω και ποσοστιαία  εισπράττουμε αυτά τα οφειλούμενα,  μπορούμε να  
κάνουμε πάρα πολλά πράγματα. Το 'πα από την αρχή από την πρώτη εισήγηση ότι τελικά οι κοστολογήσεις δεν είναι το  
πρόβλημα.  Οι κοστολογήσεις  μα δίνουν δυνατότητες.  Το πρόβλημα είναι    η είσπραξη .Λοιπόν  εγώ θέτω υπόψη του  
Σώματος τα ποσά αυτά και από κει και πέρα η δύναμη της Δημοκρατίας...”

κ. Ασβεστόπουλος Δ.: “Εγώ θα αντιπροτείνω αν θέλετε  να το συζητήσουμε και να το ψηφίσουμε , πίστεψα  
εφόσον λέει ο κ. Τσιμτσιρίδης ότι στο τέλος θα υλοποιήσει την απόφαση της Ο.Ε. , οικονομικό είναι το θέμα, τώρα για τα  
οικονομικά που με προβληματίζει, θεωρώ ότι θα μπορέσουμε να κάνουμε μία αναμόρφωση,  εμμένω στην πρότασή μου  
για 4μηνη απασχόληση ...15/5 με 15/9”
Χουρσόγλου  “...κ. Σωτηριάδη, κατέθεσα συγκεκριμένη πρόταση αν θέλετε να την επαναλάβω γιατί αντιλαμβάνομαι ότι  ο  
κ. Τσιμτσιρίδης μιλάει για σαράντα (40) υδρονομείς στο παρών Δ.Σ. και με τρίμηνη διάρκεια. Εγώ λοιπόν για να πω σε  
όλους την πρότασή μου,  σεβόμενος την απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής που έφερε ο κ. Δήμαρχος και Πρόεδρος της  
Ο.Ε. και συν ταχθήκαμε όλη η Οικονομική Επιτροπή...   εγώ λοιπόν καταθέτω πρόταση για 73 υδρονομείς σήμερα για  
4μηνη απασχόληση από 15/5 έως 15/9,  να πιάνει όλη την αρδευτική περίοδο,  με σκοπό και στόχο και να υπάρξουν  
αιτήσεις υδρονομέων αλλά και αυτοί οι άνθρωποι να πάρουν ταμείο ανεργίας... Τα στοιχεία τα οικονομικά είναι ευθύνη  
της διοίκησης του Δήμου. Η πρόταση είναι αυτή  και παρακαλώ να την βάλετε προς ψήφιση.”  
Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. κάλεσε τα μέλη να ψηφίσουν την πρόταση όπως κατατέθηκε από τον κ. Τσιμτσιρίδη, με την 
προϋπόθεση ότι ο αριθμός των υδρονομέων θα αυξηθεί στο επόμενο Δ.Σ.  στους 73 κατόπιν αναμόρφωσης πρ/σμού,  με 
3μηνη απασχόληση.  
Κατόπιν ο κ. Ασβεστόπουλος πρότεινε τα εξής :  “Πάνω στο θέμα που συζητάμε προτείνω να μπει σε ψήφιση  η εξής  
πρόταση : σεβόμενοι και την απόφαση  της Οικονομικής Επιτροπής θέλουμε Δήμαρχε  και Αντιδήμαρχε, προτείνω μάλλον  
μία προφορική σας δέσμευση  ότι στο τέλος θα πάμε σε εβδομήντα τρείς, σήμερα να αποφασίσουμε σαράντα έτσι όπως  
ήταν, πιστεύω ότι θα το καταφέρετε στο τέλος αλλά ο χρόνος  να είναι τέσσερις μήνες. Ο χρόνος είναι συγκεκριμένος 15  
Μα”ίου – 15 Σεπτέμβρη.  Αλλά για τον αριθμό υδρονομέων επειδή υπήρχε μία συνεννόηση και μία συνεργασία θεωρούμε  
πάρα  πολύ  σωστή που  την κάνατε  πριν επειδή εμπιστευόμαστε  και  το πρόσωπο του Δημάρχου  και  το  πρόσωπο  του  
Αντιδημάρχου ότι στο τέλος θα φτάσουμε στον αριθμό εβδομήντα τρία, προτείνω λοιπόν να ψηφιστεί ως έχει το ένα σκέλος  
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που μας ανέφερε ο Αντιδήμαρχος με την προφορική σας δέσμευση όμως εδώ στο Σώμα και δεύτερον για το χρόνο 15  
Μαΐου  με 15 Σεπτεμβρίου”.
Υπέρ της πρότασης του κ. Τσιμτσιρίδη Γεωργίου ψήφισαν δώδεκα (12) Δημοτικοί Σύμβουλοι και συγκεκριμένα οι κ.κ: 
Αβραμίκας  Σ.,  Χατζηγιαννίδης  Γ.,  Γεωργίου  Χ.,  Τσιμτσιρίδης  Γ.,  Γούδης  Γ.,  Σαββίδης Γ.,  Ζαχαριάδης  Κ.,  Ζιάκα-
Βαλιανάτου Μ-Κ., Κετικίδης Ι., Δόντσος Χ., Σωτηριάδης Σ., Κόγιος Α.,
Υπέρ της πρότασης όπως τέθηκε από τον κ. Ασβεστόπουλο ως  ανωτέρω, ψήφισαν δώδεκα (12) Δημοτικοί Σύμβουλοι 
και  συγκεκριμένα  οι   κ.κ:  Βέσκος  Δ.,  Οργαντζόγλου  Α.,  Ρώσσης  Ι.,  Χουρσόγλου  Χ.,  Μπάτσης  Χ.,  Πασόης  Δ., 
Καλδερεμτζή Δ., Ιωαννίδης Ι., Μπογδάνης Μ., Μπαγκή Αικ., Ασβεστόπουλος Δ., Αμπάρη Γ.  

Σύμφωνα με τις διατάξεις της παρ. 4 του άρθρ. 96 του ν.3463/2006 και της παρ. 7 του αρθρ. 6 του Κανονισμού 
Λειτουργίας Δημοτικού Συμβουλίου Αλμωπίας (Α.Δ.Σ. 01/2011):  “σε περίπτωση ισοψηφίας, επικρατεί η ψήφος του 
Προέδρου του Δημοτικού Συμβουλίου”
Το Δ.Σ. αφού άκουσε την εισήγηση του Αντιδημάρχου Οικονομικών Υπηρεσιών και έλαβε υπόψη :
•  την με αρίθ. πρωτ. 7556/10-4-2017 εισήγηση του Αντιδημάρχου Οικονομικών Υπηρεσιών και τις σχετικές διατά-

ξεις που αναφέρονται σε αυτήν
• τις σχετικές διατάξεις του ν. 3463/2006 και ν.3852/2010
• τη διαλογική συζήτηση έτσι όπως καταγράφηκε στα μαγνητοφωνημένα πρακτικά της με αριθμ. 09/2017 συνεδρία-

σης Δ.Σ. 
• της παρ. 4 του άρθ. 96 του ν. 3463/2006 και της παρ. 7 του άρθ. 6 του Κανονισμού Λειτουργίας Δημοτικού Συμ-

βουλίου Αλμωπίας (Α.Δ.Σ. 01/2011)
Αποφασίζει       κατά πλειοψηφία  

(κατόπιν ισοψηφίας και επικρατούσης  της ψήφου του Προέδρου του 
Δημοτικού Συμβουλίου)

1. Καθορίζει τον χρόνο της αρδευτικής περιόδου ως εξής :Χρόνος έναρξης της αρδευτικής περιόδου, ορίζεται η 
1η Μαΐου 2017 και ο χρόνος λήξης η 15η Οκτωβρίου 2017, που μπορεί να αυξηθεί ή να μειωθεί ανάλογα με τις κατά 
περίπτωση υπάρχουσες ανάγκες και με τις επικρατούσες καιρικές συνθήκες.

2. Ο αριθμός των θέσεων των υδρονομέων προτείνεται να είναι 40 ( σαράντα), ( με την δέσμευση αύξησης του 
αριθμού  του  αριθμού  υδρονομέων  στους  εβδομήντα  τρεις  (73)  στο  επόμενο  Δημοτικό  Συμβούλιο  κατόπιν 
αναμόρφωσης  του προϋπολογισμού ) και  κατανέμεται στις Τοπικές και Δημοτικές Ενότητες ως εξής:

α/α ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑ ΑΡΙΘΜΟΣ ΥΔΡΟΝΟΜΕΩΝ 2017
1 ΑΡΙΔΑΙΑ 2
2 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΥΔΡΑΙΑΣ 1
3 ΑΛΩΡΟ 1
4 ΑΡΧΑΓΓΕΛΟΣ 1
5 ΑΨΑΛΟΣ 1
6 ΒΟΡΕΙΝΟ 1
7 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΝΕΟΧΩΡΙΟΥ 1
8 ΓΑΡΕΦΙ 1
9 ΔΩΡΟΘΕΑ 1
10 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΑΓΑΘΗΣ 1
11 ΕΞΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 2
12 ΘΕΟΔΩΡΑΚΙ 1
13 ΘΗΡΙΟΠΕΤΡΑ 1
14 ΙΔΑ 1
15 ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΑ 1
16 ΛΟΥΤΡΑΚΙ 1
17 ΛΥΚΟΣΤΟΜΟ 1
18 ΜΕΓΑΠΛΑΤΑΝΟΣ 1
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19 ΜΗΛΙΑ 1
20 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΡΙΖΟΧΩΡΙΟΥ 1
21 ΝΕΡΟΜΥΛΟΙ 1
22 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΠΡΟΔΡΟΜΟΥ 1
23 ΝΟΤΙΑ 1
24 ΞΙΦΙΑΝΗ 1
25 ΟΡΜΑ 1
26 ΠΕΡΙΚΛΕΙΑ 1
27 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΛΑΓΚΑΔΙΑΣ 1
28 ΠΙΠΕΡΙΑ 1
29 ΠΟΛΥΚΑΡΠΗ 1
30 ΠΡΟΜΑΧΟΙ 2
31 ΣΑΡΑΚΗΝΟΙ 1
32 ΟΙΚΙΣΜΟΣ ΚΟΡΥΦΗΣ 1
33 ΣΩΣΑΝΔΡΑ 1
34 ΤΣΑΚΟΙ 1
35 ΦΙΛΩΤΕΙΑ 1
36 ΦΟΥΣΤΑΝΗ 1
37 ΧΡΥΣΗ 1

ΣΥΝΟΛΟ: 40
3. Οι υδρονομείς θα απασχολούνται με μερική απασχόληση επτά (7) ημέρες την εβδομάδα και τα ένσημα που τους 
αναλογούν θα είναι είκοσι πέντε (25) το μήνα. 
4.  Τα  υδρονομικά  όργανα αμείβονται  με  βάση το  Ν.  4024/11  «Συνταξιοδοτικές  ρυθμίσεις,  ενιαίο  μισθολόγιο-
βαθμολόγιο,  εργασιακή  εφεδρεία  και  άλλες  διατάξεις….»  και  την  κατ’  εξουσιοδότηση  αυτού  εκδοθείσα 
2/13917/0022/17-2- 2012 ΚΥΑ (ΦΕΚ 414/Β/23-2-2012), ύστερα από σχετική απόφαση του Δ.Σ, και η αμοιβή τους 
δεν  βαρύνει  το  Δημόσιο  προϋπολογισμό  αλλά  τους  ωφελούμενους  που  καταβάλουν  το  καθορισμένο  τέλος 
άρδευσης. Η αμοιβή των υδρονομέων, για το συνολικό διάστημα της απασχόλησής τους, θα προκαλέσει δαπάνη σε 
βάρος του προϋπολογισμού τρέχοντος έτους, συνολικού ποσού 73.307,92 €  περίπου (Κ.Α. 02.25.6041.0002) ποσό 
58.153,20 € για αποδοχές & στον (Κ.Α 02.25.6054.001) ποσό 15.154,72 € για εργοδοτικές εισφορές.”

Η παρούσα απόφαση έλαβε  αριθμό  76/2017
................................................................................................................................................................................................
  Αφού συντάχθηκε  και αναγνώστηκε   το πρακτικό αυτό, υπογράφεται ως εξής:

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ   
  (υπογραφή)   

Ακριβές Απόσπασμα
Αριδαία 21-4-2017

Ο  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

  ΣΩΤΗΡΙΑΔΗΣ ΣΥΜΕΩΝ

ΤΑ   ΜΕΛΗ
 (υπογραφές)
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